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ورود سرمربی اسپانیایی پرسپولیس 
به تهران

خــوان کارلوس گاریدو همراه دســتیارش، خاویر 
اولیوا، وارد تهران شد. این مربی ۵۵ساله اسپانیایی 
که ســابقه هدایت تیم هایی چــون رئال بتیس و 
ویارئال اســپانیا را دارد، پس از انتخاب به عنوان 
ســرمربی جدید سرخپوشــان بامداد شنبه وارد 
تهران شد تا رسما فعالیت خود را آغاز کند.حسین 
بادامکی و امیرعلی حسینی به نمایندگی از باشگاه 
پرســپولیس از گاریدو و اولیوا استقبال کردند.او 
بلافاصله پس از ورود برای استراحت به هتل محل 
اقامت خود رفت، و صبح امروز با حضور در باشگاه 
پرســپولیس با رضا درویش جلســه کاری خواهد 
داشت.مدیرعامل و سرمربی جدید سرخ پوشان در 
جریان این ملاقــات علاوه بر انجام امور قراردادی 
درباره برنامه های تیم، نقل و انتقالات، اردو و دیگر 

مسائل مربوط به تیم تبادل نظر خواهند داشت.

گزینه  های سرپرستی استقلال
باشگاه اســتقلال به زودی سرپرست جدید تیم را  
معرفی می کند.با توجه بــه این که آتیلا حجازی 
نتوانســت مجوزهای لازم برای سرپرســتی تیم 
فوتبال اســتقلال را کســب کند، مســئولان این 
باشگاه با ۳ گزینه برای قبول این سمت مذاکراتی 
را انجــام دادند. مهدی پاشــازاده، فراز فاطمی و 
ایمان عالمی ۳ گزینه استقلال برای سرپرستی تیم 
فوتبال این باشگاه هستند که با آن ها صحبت هایی 
صورت گرفته است و قرار است مسئولان استقلال 
پس از بررســی های نهایی درباره سرپرست جدید 

تصمیم گیری کنند.

اعلام زمان دیدارهای دوستانه تیم ملی 
فوتسال

تیم ملی فوتســال ایــران با تیم های کرواســی و 
قزاقســتان دیدار دوســتانه برگــزار خواهد کرد. 
تیم ملی فوتســال ایران در مرحلــه گروهی جام 
جهانی ۲۰۲۴ ازبکستان با تیم های فرانسه، ونزوئلا 
و گواتمالا همگروه شــده اســت. به همین منظور 
شــاگردان شمســایی برای آمادگی بیشتر در این 
رقابت ها به مصاف تیم های کرواســی و قزاقستان 
خواهند رفت. دیدارهای دوستانه ایران و کرواسی 
در روزهای ســوم و پنجم شهریورماه در ورزشگاه 

دستگردی تهران برگزار خواهد شد.
 سپس تیم ملی فوتسال به قزاقستان اعزام می شود 
و در تاریخ های ۹ و ۱۱ شهریور به مصاف تیم ملی 
فوتســال قزاقســتان می رود.جام جهانی فوتسال 
۲۰۲۴ از ۲۴ شــهریور تا ۱۵ مهرماه در کشــور 

ازبکستان برگزار می شود.

العین به دنبال عبدالکریم
روزنامــه الرای قطر  نوشــت که مدیران باشــگاه 
العربــی در حال نهایی کردن انتقــال عبدالکریم 
حســن هستند. باوجود آنکه باشــگاه پرسپولیس 
اعلام کرد که عبدالکریم حسن را نخواهد فروخت 
اما به نظر می رسد که احتمال جدایی این بازیکن 

باتجربه قطری بسیار زیاد است.
ابتدا الوکره مشــتری جدی عبدالکریم حسن بود 
اما مدیران این باشــگاه قطری با مخالفت باشگاه 
پرسپولیس بی خیال جذب این بازیکن شدند و به 
جــای او یک مدافع دانمارکی جذب کردند.اکنون 
مشــتری جدی مدافع قطری پرسپولیس باشگاه 

العربی است.
روزنامه الرای نوشت که نمایندگان باشگاه العربی 
که در تهران به سر می برند و در حال نهایی کردن 
انتقال عبدالکریم حسن هستند.به نظر می رسد که 
بازگشــت این بازیکن قطری به لیگ ستارگان در 
حال نهایی شدن است هر چند که او با پرسپولیس 
قرارداد دارد.عبدالکریم حسن در نیم فصلی که با 
پیراهن پرسپولیس به میدان رفت عملکرد بسیار 
خوبی داشت و توانســت عنوان قهرمانی را با این 

تیم در لیگ برتر به دست آورد.

قرارداد دو بازیکن خارجی استقلال 
امضا شد

وردن کیوسوسکی، دروازه بان ۲۹ ساله و آلمدین 
زیلیکیــچ، وینگر بوســنیایی که در تســت های 
پزشکی استقلال شرکت کرده بودند قرارداد خود 
را بــا این تیم امضا کردند تــا در لیگ برتر فصل 
آینده در خدمت آبی پوشــان باشــند.اگر مشکل 
حسین حسینی حل شود مسئولان استقلال قصد 
دارند گلــر خارجی خود را به صــورت قرضی به 

تیم های دیگر بدهند.

مستطیل سبز

اعتراض پس از پیروزی بزرگ
تیم ملی فوتبال اسپانیا در بازی مرحله یک چهارم نهایی 
یورو ۲۰۲۴ به مصاف آلمان رفت و با نتیجه دو بر یک 
برنده شــد تا راهی دور نیمه نهایی شود. در ابتدای این 
بازی تونی کــروس با خطای غیرعمد پدری را متوقف 
کرد و ایــن بازیکن جوان به دلیل مصدومیت از ناحیه 
زانو نتوانســت به بازی ادامه دهد.لوئیس دلافوئنته در 
نشســت خبری پس از برد تیمش ابتدا درباره خطای 
کروس گفت: نمی دانم مصدومیت پدری در چه حدی 
است اما درد زیادی داشت و قطعا باید تا آخرین لحظات 
منتظر نظر پزشــکان باشــیم. به  نظر مــن خطا روی 
او کارت قرمز داشــت اما داور حتــی از کارت زرد هم 
اســتفاده نکرد!او درباره عملکرد تیمش نیز اظهار کرد: 
باید به آنچه به دســت آورده ایم افتخار کنیم و از این 
لحظه لذت ببریم. از نظر بدنی خواهیم دید که چگونه 
می توانیم در روزهای آینده بهتر شــویم. مطمئنم که 
همه بازیکنانم آماده اند. آنها در سطح بسیار بالایی بازی 
می کنند. بازیکنانم سیری ناپذیرند. به مربیگری چنین 
بازیکنانی افتخار می کنم. بسیاری از آنها را سال هاست 
که می شناسم. البته همیشه جا برای بهبود وجود دارد 

اما نمی توانیم کیفیت آنها را زیر سوال ببریم.

ناگلزمان:حق آلمان حذف نبود
یولیان ناگلزمان، سرمربی آلمان، پس از این بازی گفت: 
به اسپانیا تبریک می گویم. نیمه اول بازی بیش از حد 
باز بود. ما در نیمه دوم بهتر عمل کردیم و به طور واضح 
از دقیقه ۶۰ به بعد تیم برتر میدان بودیم.گل تســاوی 
دیرهنگام ما کاملا بجا بود اما متاســفانه روی آخرین 
فرصت بازی، گل دریافت کردیم. نتوانستیم فشار کافی 
روی دو جناح حریف اعمال کنیم.سرمربی آلمان درباره 
عملکرد تونی کروس عنوان کرد: ارزش حرفه ای تونی 
غیر قابل توصیف اســت. او احتمــالا بازیکنی منحصر 
به فرد برای فوتبال آلمــان و قطعا یکی از بزرگ ترین 
بازیکنــان تاریخ آلمان اســت. همــه از موفقیت های 
او باخبرند اما همه از شــخصیت او خبــر ندارند. او در 
لحظه ای بسیار ســخت و شخصی برای خودش با تیم 
صحبت کرد. او همیشــه خود را بخشــی از این گروه 
می داند.او درباره اینکه چه صحبتی با تیمش داشــته 
است، گفت: به بازیکنان گفتم که حذف از این رقابت ها 
حقشان نبود. همه ما دلمان برای خانواده هایمان تنگ 
شده اما هیچکدام از ما دوست نداشتیم این جام را ترک 
کنیم. از ابتدای شش هفته گذشته، فضای بسیار خوبی 
در تیم حاکم بود و می شــد دید که همه با تمام وجود 

برای پیروزی در این بازی تلاش کردند.

دشان: حالا به سمت قهرمانی می رویم
تیم ملی فوتبال فرانســه در ضربات پنالتی مرحله یک 
چهارم نهایی یورو ۲۰۲۴ و پرتغال را با نتیجه ۵ بر سه 
شکســت داد و به نیمه نهایی راه یافت. دیدیه دشان، 
سرمربی فرانســه، درباره صعود به دور بعدی گفت: ما 
در نیمه نهایی هستیم و این چیزی است که نباید عادی 
باشد، حتی اگر به این مسابقات عادت کرده باشیم. من 
از حضور در مرحله یک چهارم نهایی لذت می بردم، اما 
اکنون ما به سمت قهرمانی می رویم. از الان تمام تمرکز 
ما روی قهرمانی اســت و در این راه ابتدا باید اســپانیا 
را ببریم و ســپس تیم فینالیســت را شکست دهیم.

سرمربی فرانسه درباره چالش های بازی با پرتغال عنوان 
کرد: یک بازی بســیار نزدیک بود. ممکن بود هر طرف 
پیروز شود. دو تیم به یکدیگر نزدیک بودند. با اینکه در 
طول وقت های اضافه مالکیت کمتری داشتیم اما باز هم 
خطرناک ظاهر شــدیم. دشان همچنین اعلام کرد که 
خســتگی دلیل تعویض کیلیان امباپه بود: او به وضوح 
خسته بود و البته که تعویضش کار آسانی نبود. در نیمه 
اول وقت های اضافه دیدم که خسته است و دچار مشکل 

شده است.

مارتینز: به پرتغال افتخار می کنم
سرمربی تیم ملی فوتبال پرتغال با وجود حذف از یورو 
۲۰۲۴ به عملکرد تیمش مقابل فرانسه افتخار می کند.

روبرتــو مارتینز، ســرمربی پرتغال، پس از شکســت 
تیمش گفت: اســتعداد فردی فرانسه برای همه قابل 
درک اســت. آن ها اتحاد زیادی از خود نشان دادند و 
می دانستند که چگونه همراه با میل به برد برای کسب 
آن ســختی بکشــند.  ما باختیم اما با غرور شکست 
خوردیم، در هر دقیقه به ســبک واقعی پرتغال بازی 
می کردیــم. ما اینجا متوقف نخواهیم شــد، در آینده 
بیشتر تلاش می کنیم.ســرمربی پرتغال با تمجید از 
عملکرد تیمش اضافه کرد: عملکرد خوبی داشــتیم و 
موقعیت های زیادی خلق کردیم. به بازیکنانم افتخار 
می کنم. ما توپ را بیشتر در اختیار داشتیم و اعتماد به 
نفس خوبی به نمایش گذاشتیم. ما شایسته برد بودیم 
و این یک لحظه غم انگیز اســت، اما بازیکنانم باید به 

خودشان افتخار کنند.

روی خط 

دوره  چهاردهمین  ورزش:  گروه  همدلی| 
انتخابات ریاســت جمهوری در شــرایطی با 
پیــروزی مســعود پزشــکیان خاتمه یافت 
کــه همچون دیگر حوزه ها ، ورزشــی ها نیز 
انتظــارات خاص خــود را از رییس جمهور 
منتخــب دارنــد؛ انتظاراتی که ریشــه در 
کارهای بر زمین مانده دولت قبل دارد مثل 
ســامانه کمک داور ویدیویی در مســابقات 

فوتبال!
مهدی محمدنبی ، نایب رئیس فدراســیون 
فوتبال گفت: به کشــورهای همســایه نگاه 
کنید. دوحه کــه میزبان جام جهانی و جام 
ملت ها بود، به وســعت تهران ما هم نیست  
اما چندین استادیوم اســتاندارد و به روز در 
فوتبــال و ورزش های دیگــر دارد. ورزش را 
نبایــد مختصر ببینیم زیرا بحثی اســت که 
در آینــده در عرصــه بین المللی، حرف های 
زیادی برای گفتــن دارد. المپیک پاریس را 
پیش رو داریم. درخشش در سایر مسابقات 
بین المللی پیش  رو هم نیازمند این است که 
زیرساخت های ما درســت باشد و تیم های 
ملی حمایت شــوند. باید استانداردســازی 
در باشــگاه ها صورت گرفته و باشــگاه های 
خصوصی مورد حمایت قرار بگیرند. نباید از 
تکنولوژی دنیا عقب بمانیم. در کل مطالبات 
جامعه ورزش بســیار اســت امــا من فقط 

چالش های موجود را گفتم.
نایب رئیس فدراســیون فوتبال درباره بحث 
اســتفاده از سیســتم VAR بــرای فصل 
آینده لیــگ برتر عنوان کــرد: آقای تاج و 
طلا)مدیرعامل شــرکت توسعه و نگهداری 
اماکن ورزشــی( جلســات ویژه ای داشته و 
وزیــر ورزش نیز تأکید زیادی بر اســتفاده 
از VAR دارد. ۱۵ شــهریور در ورزشــگاه 
آزادی میزبان قرقیزســتان در انتخابی جام 

 VAR جهانی هستیم. بخشی از استفاده از
مربوط به بازی های تیم ملی اســت، بخشی 
هم مربــوط به لیگ نخبگان آســیا و لیگ 
برتر است. طبیعی است VAR باید در این 
فرصت کمی که داریم، مهیا شود تا بتوانیم 
حداقل میزبانی هایی کــه در پیش داریم از 
دســت ندهیم. در غیر این صــورت باید در 
کشــور دیگری میزبانی کنیم. لیگ برتر هم 

که جای خودش را دارد.
نبی همچنین اظهار داشــت: ۱۵ شــهریور 
اولین بازی ما در انتخابی جام جهانی مقابل 
قرقیزســتان برگزار می شــود. تا چهارشنبه 
برای معرفی اســتادیوم محل برگزاری بازی 
خود فرصت داشــتیم که ورزشگاه آزادی را 
اعلام کردیــم. امیدواریم مطابق تاکید خود 
وزیر، اســتادیوم تا آن تاریخ برسد. هاشمی 
بودجه را هــم تخصیص داده و اگر در بحث 
میزبانی به دلیل استفاده از VAR ، استادیوم 
آماده نشــود، میزبانی را از دست می دهیم و 

مجبوریم در کشور دیگری میزبانی کنیم.
وی دربــاره  اهمیــت توجه بیــش از حد 
دولت ها به فوتبال گفت: می دانید چند هزار 
ورزشــکار در فوتبال فعالند؟ حداقل در یک 
فصل بیش از ۲۰۰ هزار مسابقه در استان ها 
به صورت لیگ برگزار می شود نه مجتمع یا 
یک هفته ای. مسابقات برخی رشته ها شاید 
در یک ماه تمام شــود. بــه لحاظ کمیت با 
عرض معذرت از سایر رشته ها، هیچ رشته ای 
از لحاظ تعداد ورزشــکاران، تعداد باشگاه ها، 
آکادمی ها، مدارس فوتبال، توجه رســانه ها 
و مخاطبین به فوتبال نمی رســد. وقتی یک 
بازی لیگ برتری برگزار می شــود می بینید 
چندین هزار نفر در اســتادیوم هســتند و 
چندین میلیون نفر مخاطب تلویزیونی دارد. 
این نشــان می دهد جایــگاه فوتبال در نوع 
خودش ویژه است. بحث توجه وزارت ورزش 
نیست بلکه بحث دولت هاست. دولت ها باید 

به فوتبال ویژه نگاه کنند.

او در مورد اینکه به تازگی برخی برنامه های 
تلویزیونی با انتقاد از امیر قلعه نویی صعود به 
جام جهانی را ســاده انگاری می کنند، گفت: 
مسیر فوتبال به شکلی پیش می رود که تیم 
ضعیفی نمی بینید. در همین مسابقات یورو 
۲۰۲۴ دیدید چــه تیم هایی تا چه مراحلی 
بالا آمدند و تیم های بــزرگ مثل انگلیس، 
پرتغال و ... به سختی حریفان خود را پشت 
ســر گذاشــتند. دیگر نمی توان تیم آسانی 
را متصور شــد. در گروه ما هم ازبکســتان 
حضور دارد که در ســال های اخیر به حدی 
ســرمایه گذاری کرده که حتــی در پایه ها 
فعالیت بســیار زیادی دارد. مسیری که در 
انتخابی جام جهانی می رویم ، آسان نیست و 
سخت است. در این مسیر سخت همانگونه 
کــه قلعه نویی اشــاره کرد بایــد از ظرفیت 
بازیکنان تیم ملی به بهترین شــکل استفاده 
کرده و در کنارش حمایت ویژه دولت را هم 

نیاز داریم.

VAR دولت پزشکیان وارث کوتاهی در راه اندازی

فوتبال ایران در خطر محروم شدن از میزبانی مقدماتی جام جهانی

همدلی| گروه ورزش: انتخاب فردی از جنس 
والیبال هر چند پرافتخار مثل مصطفی کارخانه به 
عنوان عضو هیات مدیره باشگاه استقلال انتقاداتی 
را از جانب پیشکسوتان این باشگاه به دنبال داشته 
اســت، انتقاداتی که باعهث شد کارخانه خود را 

استقلالی واقعی نوصیف کند!
مصطفــی کارخانه  درباره حضــورش در هیات 
مدیره باشگاه استقلال به ایرنا گفت: از هواداران 
اســتقلال می خواهم که دعا کنند هم من و هم 
سایر مدیران باشگاه استقلال موفق شویم. همه 
تلاش ما شادی آنهاست و در این مسیر از هیچ 

کوششی دریغ نمی کنیم.
وی درباره اینکه گفته می شود طرفدار پرسپولیس 
است، یادآور شد: من هیچ وقت پرسپولیسی نبودم. 

سال ها پیش گفتم که هم طرفدار پرسپولیس و 
هم طرفدار اســتقلال هستم. اتفاقا دوستان من 
مثل علی جباری، غلامرضا فتح آبادی و حتی پدر 

فرهاد و فرزاد مجیدی همگی استقلالی هستند.
عضو هیات مدیرت باشگاه استقلال خاطرنشان 
کرد: من فرد بی تجربه ای نیســتم و سال ها 
به عنوان عضو هیات مدیره در باشــگاه هایی 
همچون صباباتری فعالیت کرده ام و در هیات 
رییسه فدراســیون والیبال نیز حضور داشتم. 
اتفاقا قبل از اینکه والیبالیســت شوم بازیکن 
فوتبال بوده ام و حتی در تیم فوتبال متتخب 
نیروهای مسلح بازی کرده ام. الان هم عاشق 
استقلال هستم و برای موفقیت این تیم همه 

تلاشم را به کار خواهم گرفت.

کارخانه در واکنش به انتقادات پیشکسوتان:

هم تجربه دارم هم استقلالی هستم

همدلی|  گروه ورزش: ارنده ســه مدال برنز بوکس آســیا 
گفت: متاســفانه با اســم مربی کوبایی تصمیمات سلیقه ای 
گرفته می شود، در حالی که قبلا اینطور نبود و متر و معیار 

مشخصی برای تیم ملی وجود داشت.
شاهین موسوی  الان که مربی کوبایی آمده است، بدون هیچ 
دلیل برخی بوکســورهای باتجربه مثل من و امثال بنده را 
کنار گذاشته اند و اصلا مشخص نیست با چه متر و معیاری 
ایــن اتفاق رخ داده اســت. در حالی که قبــلا از باتجربه ها 
استفاده می شد. البته باید تاکید کنم که بوکسورهای جوان 
تیم نیز نفرات خوبی هستند که می توانند رشد کنند اما باید 

شرایط بهتر شود.
موســوی در پاســخ به این ســوال که آیا برای دور جدید 
اردوهــای تیم ملی از او دعوت کرده انــد، توضیح داد: خیر، 
ایــن اتفاق نیفتاد و فقط یک پیامــک برای بنده آمد با این 
موضوع که اگر می خواهید در اردوهای تیم ملی باشید، باید 
در قهرمانی کشــور شــرکت کنید که من هم در آن لحظه 
پای پــرواز بودم. قبلا یک مربی و ســرمربی داشــتیم که 
تصمیم می گرفتند، اما الان به اسم مربی کوبایی تصمیماتی 
می گیرند و به نام او کار را تمام می کنند. در زمان اســتکی 

واقعا چنین اتفاقاتی رخ نمی داد. الان این اندازه برای مربیان 
کوبایــی هزینــه می کنند اما نتیجه حاصل نشــد. به نظرم 
می شد همین نتایج را با مربیان ایرانی کسب کرد. سفرهایی 

که رفتند تجربیات مربیان داخلی را بالاتر می برد.
ملی پوش بوکس ایران در واکنش به این موضوع که بنابراین 
به دلیل عدم حضورش در مســابقات تهران او را به اردوی 
تیم ملــی دعــوت نکرده اند و آیــا بهتر نبود با فدراســیون 
هماهنگ باشــد، به ایســنا گفت: واقعیت این است که من 
۶ ماه در اردو بودم و با بازی هایی که ســر من در آوردند از 

اردو خط خوردم و به انتخابی المپیک اعزام نشــدم. در آن 
مدت هم یک ماه بــه من حقوق دادند. به نظرم با کارهایی 
که علیه من کردند اصلا نمی شد به اردو برسم. با فدراسیونی 
کــه حداقل یکبار به کاپیتان تیم ملی زنگ بزند و حال او را 
بپرسد باید هماهنگ شد، اما وقتی اصلا نمی دانند من زنده 
هستم یا مرده، چگونه هماهنگ شوم؟ به همین دلیل راهی 
بوکس حرفه ای شــدم تا حداقل ســرمایه مالی برای خودم 

جمع کنم. 
موسوی درباره شرایط فعلی تیم ملی بوکس نسبت دوره قبل 
نیز گفت: در زمان اســتکی همه چیز مشخص بود، اما الان 
انتخاب ها هم ســلیقه ای است. الان یکباره می گویند فلانی 
و فلانی اعزام می شــوند که این اتفاقات میان ملی پوشان دو 
دســتگی ایجاد می کند. الان این اندازه هزینه می کنند اما 
چیزی روی اصول نیســت. مربیان کوبایی افراد با دانشــی 
هستند اما هزینه بسیار زیادی برای مربیان کوبایی می کنند، 
آیا نمی شــد همین هزینه و ســفرها را با مربی ایرانی انجام 
دهیم؟ الان نمی دانم آیا فقط کســانی که خوششان می آید 
را به اردو دعوت می کنند یا طور دیگری است؟ اصلا چیزی 

مشخص نیست.

اتهام دخالت در کار مربیان کوبایی به فدراسیون بوکس

موسوی به نام کوبایی ها اعمال سلیقه می کند

تصاویر منتشرشده از دوران نوزادی ستاره جوان 
بارسلونا کنار اسطوره آرژانتینی این تیم کنجکاوی 

خیلی ها را درباره این موضوع برانگیخته است.
در روزهای گذشته تصاویری از لامین یامال در 
فضای مجازی منتشــر شــد که او را در سنین 
نوزادی در حال استحمام کنار لیونل مسی نشان 
مــی داد، این تصاویر که کنجــکاوی خیلی ها را 
برانگیخته مربوط به اوایل دوران حضور مسی در 
تیم اصلی باشگاه )سال ۲۰۰۶( است و زمانی که 

یامال هنوز هیچ ارتباطی با بارسایی ها نداشت.
گویا حضور مســی کنار یامــال به صورت کاملًا 
اتفاقی و مربوط به یک مراســم خیریه بوده که 
به همت اسپانسر وقت باشگاه، »یونیسف« و نشریه 
اســپورت کاتالونیا برگزار شــد و در آن از وجود 

بازیکنان بارســلونا برای تبلیغ درباره گروه های 
تحت حمایت یونیسف استفاده شد. گویا والدین 
یامال هم جزو آن دســته از افــرادی بودند که 
موافقت خود را با حضور فرزندشان در این مراسم 
اعلام کردند و از شانس آنها لامین این فرصت را 
به دست آورد که کنار لیونل مسی عکس بگیرد.

خوان مونفورت عکاس تصاویر منتشرشــده از 
یامال کنار مسی دراین باره گفت: ما این عکس ها 
را در نوکمپ گرفتیم، بیشتر آنها در رختکن تیم 
میهمان انداخته شد، اما برخی هم بیرون از آنجا، 
عکس مسی و آن نوزاد را یادم هست، مسلماً ما 
آن موقع هرگز فکرش را نمی کردیم که اوضاع به 
این شکل پیش برود و من تازه یکی دو روز قبل 

فهمیدم که آن نوزاد لامین یامال بوده است.

 ماجرای عکس نوزادی 
ستاره نوظهور اسپانیا با مسی


